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HANS ALDERS 

Aan 

Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu 

De heer Joop Atsma 

Postbus 20901 

2500 EX Den Haag 

Amsterdam, 21 augustus 2012. 

Geachte heer Atsma, 

Tijdens het Algemeen Overleg Luchtvaart van 19 april 2012 zijn er vanuit de Kamer vragen 

gesteld over de vertegenwoordiging van bewonersgroepen aan de Alderstafel Schiphol. 

Daarbij is de wens kenbaar gemaakt om de bewonersgroepering die thans geen deel meer 

uitmaakt van de Alderstafel — de BLRS — de mogelijkheid te bieden om te participeren in het 

vervolgproces. 

In de opdracht tot voortzetting van het voorzitterschap van de Alderstafel (brief d.d. 13 

januari 2009) wordt uitdrukkelijk aandacht besteed aan de betrokkenheid van 

vertegenwoordigers van omwonenden in het proces waarin de afspraken uitgevoerd moeten 

worden. Daarbij wordt aangegeven dat de uitwerking van de afspraken plaats dient te 

vinden binnen de kaders van het Aldersadvies, dat niet alleen kan rekenen op de steun van 

het kabinet en een meerderheid van de kamer, maar ook op de meerderheid van de 

omwonenden. “Dat neemt niet weg dat ik er aan hecht dat belanghebbenden, of ze het advies 

nu steunen of niet, moeten kunnen beschikken over informatie over de nadere uitwerking en 

uitvoering van het advies. Dat is een voorwaarde voor een volwaardig gesprek hierover met 

de omgeving, hetgeen kan leiden tot verdere aanscherping van de voorstellen en wederzijds 

begrip. Ik vraag daarom uw aandacht voor de informatievoorziening naar alle 

belanghebbenden gedurende het proces”. 

In de beantwoording van vragen van de vaste Commissie van Verkeer en Waterstaat naar 

aanleiding van het Algemeen overleg van 5 november 2008 (brief d.d. 18 november 2008) 

schrijft uw voorganger dat bij de vertegenwoordiging van de omwonenden het uitgangspunt 

en spelregel wordt gehanteerd dat de partijen het Aldersadvies moeten accepteren als kader 

voor de nadere uitwerking. “Samenwerking is namelijk niet mogelijk wanneer reeds 

gemaakte afspraken steeds opnieuw ter discussie worden gesteld. Daar moeten we volstrekt 

helder over zijn”. “Voor organisaties en individuen die niet in staat zijn deze uitgangspunten 

te onderschrijven, is noch de Alderstafel noch de gezamenlijke uitvoeringsorganisatie de weg 

om hun belangen te behartigen”. “Ik hecht aan betrokkenheid van belanghebbenden, of ze 

nu het advies steunen of dat niet doen. Daarom zie ik als mogelijkheid dat “derde” 

groeperingen op geëigende momenten moeten kunnen beschikken over informatie over de 

nadere uitwerking en uitvoering van het advies. Mijns inziens voldoe ik hiermee aan het door 

de fracties van Groen Links en SP gevraagde toezegging over informatievoorziening aan 

belanghebbenden”. 



In mijn brief d.d. 20 mei 2009 heb ik de toenmalige ministers van V&W en VROM 

geinformeerd over de wijze waarop de vervolgopdracht zou worden uitgevoerd. Naast de 

aandacht voor een groot aantal informatieavonden voor bewoners en politici sta ik stil bij de 

betrokkenheid van overige organisaties en meld ik dat het bedoeling is om hen met enige 

regelmaat via speciaal hiervoor georganiseerde informatiebijeenkomsten te informeren. 

De afgelopen jaren hebben tal van informatiebijeenkomsten plaats gevonden (recent in 

Amstelveen (Buitenveldertbaan) en Aalsmeer). Daarnaast overleg ik eenmaal per kwartaal 

met de BLRS. In de BLRS zijn vertegenwoordigd 17 platforms van omwonenden verspreid 

over de gehele regio Schiphol die zich niet kunnen vinden in het Aldersadvies van oktober 

2008 met betrekking tot het nieuwe handhavingssysteem Vliegen volgens afspraak (VVA). In 

deze gesprekken wordt niet alleen aandacht besteed aan de resultaten van de Alderstafel 

maar wordt in openheid gesproken over de voortgang van de werkzaamheden. Daarnaast 

worden vragen van de BLRS beantwoord. 

In het algemeen overleg heeft de heer Bashir van de SP gevraagd toch nog een poging te 

wagen om de bewonersorganisatie (BLRS) die uit het overleg is gestapt er weer bij te 

betrekken. 

In het reguliere overleg met de BLRS van 22 juni 2012 heb ik hieraan aandacht besteed. 

De BLRS heeft in 2009 aangegeven zich niet te kunnen vinden in het Aldersadvies van 

oktober 2008 en het betreffende advies met betrekking tot het nieuwe normen- en 

handhavingsstelsel niet te kunnen accepteren als kader voor de nadere uitwerking. In het 

overleg d.d. 22 juni 2012 is mij gebleken dat daarin geen verandering is opgetreden. De 

voorwaarde voor een uitnodiging aan de Tafel is daarmee niet vervuld. Het reguliere overleg 

met de BLRS (ieder kwartaal) en de daarbij behorende informatievoorziening zal 

vanzelfsprekend worden voortgezet. 

Ik vertrouw eg op u hiermee afdoende te hebben geïnformeerd. 

HoogachtenÁ, 

Hans Aldea


